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- Nemam toliko problema sa psima lutalicama jer slabo izlazim i ne šetam po celom selu, ali
zbog dece bi ih trebalo ukloniti jer sam čula da se njihov broj po Starčevu  povećao. Možda ih
treba ukloniti u nekakav azil, to bi bilo najhumanije a opet i bezbedno.  
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